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Από το υπ’ αριθ. 15/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 494/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση τροπ/σης κανονισμού χορήγησης αδειών 
σε κατ/ματα υγειονομικού ενδιαφέροντος και 
λειτουργίας πεζοδρόμων Δήμου Βέροιας που 
εγκρίθηκε με την υπ΄αριθ. 455/95 απόφαση Δ.Σ. 
Βέροιας και όπως ισχύει σήμερα. 

 
       Σήμερα 14 Ιουλίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 10-7-2003 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  27 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ε. Γουναράς Π. Ποταμόπουλος 
2. Α. Γκαμπέσης Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Μανακούλης 
3. Β. Γιαννουλάκης Δ. Ταχματζίδης  
4. Σ.  Παναγιωτίδης Σ. Μηλιόπουλος  
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ι. Ακριβόπουλος   Πάρεδροι 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Κ. Μιχαηλίδης 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος   Π. Πιτούλιας 
11. Γ. Τροχόπουλος    
12. Μ. Σακαλής    
13. Χ. Φουρνιάδης    
14. Χ. Ντόβας ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

480/2003 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 493/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 495/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Χ. 
Ντόβας,  Α. Παπαστεργίου,  Π. Ποταμόπουλος,  Γ.  

15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος Μανακούλης. 

4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 496/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ. Παναγιωτίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 498/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Παπαστεργίου. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 501/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Κεχαγιόγλου, 
Μ. Γαβρίδης, Γ. Ορφανίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 502/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Α. Παπαστεργίου 
25. Κ. Πουλασουχίδης 
26. Η. Σοφιανίδης 
27. Γ. Ορφανίδης 

 



  
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 13ο θέμα της ημερήσιας 

διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου την με αριθ. 491/2003 απόφαση της Δ.Ε. με την 
οποία αυτή ομόφωνα: 

«Εισηγείται στο Δ.Σ. την τροποποίηση της υπ’ αριθ. 455/95 αποφ. του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας «Κανονισμός χορήγησης αδειών σε καταστήματα 
υγειονομικού ενδιαφέροντος και λειτουργίας πεζοδρόμων Δήμου Βέροιας» και τη 
χορήγηση αδειών ίδρυσης και λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος, 
στο πεζοδρομημένο εμπορικό κέντρο και στην οδό Κοντογεωργάκη, για καταστήματα 
καφέ-Μπάρ, καφετέριες, καφενεία, ζαχαροπλαστεία, ταβέρνες, εστιατόρια, κ.λ.π. εκτός 
από καταστήματα κέντρων διασκέδασης, εγκατάστασης ηλεκτρονικών παιγνίων και 
καταστημάτων στα οποία εργάζονται γυναίκες αμειβόμενες με ποσοστά επί της 
κατανάλωσης. 
 Κατά τα λοιπά ισχύει η με αριθ. 455/95 απόφαση του Δημοτικού  Συμβουλίου». 

 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος :Η εισήγηση της Δ.Ε. έγινε σε εφαρμογή της προεκλογικής 

δέσμευσής μας. Η θέση μου από το 1998 ήταν ότι για λόγους ίσης μεταχείρισης και 
δικαιοσύνης πρέπει να εφαρμόζονται τα ίδια σε όλους τους συμπολίτες του ενιαίου 
Δήμου. Το προηγούμενο Δ.Σ. με την αριθ. 455/95 παρανόμησε διότι δεν είχε 
αρμοδιότητα να περιορίσει με κανονισμό τις χρήσεις γης. Έρχεται και γνωμοδότηση 
του νομ. συμβούλου της ΚΕΔΚΕ, κ. Ζυγούρη, που αναφέρει ότι η αρμοδιότητα αυτή 
είναι του Υπουργού ΠΕΧΩΔΕ και με τη γνωστή διαδικασία τροπ/σης του σχ. πόλης.  
 Σε εφαρμογή αυτών που  είπα ζήτησα από τον Εμπορικό Σύλλογο Βέροιας  
και το Σ.Σ. της 5ης Συνοικίας να εκφέρουν γνώμη. Ο Ε.Σ.Β.  δεν συμφωνεί 
φοβούμενος ενδεχόμενα αύξηση ενοικίων κλπ. Έγινε η δημοσίευση της εισήγησης 
της ΔΕ, δεν κατετέθει ένσταση από κανέναν πλην των αντιρρήσεων του Ε.Σ.Β. και με 
επόμενη απόφαση της Δ.Ε. εισηγείται την τροπ/ση του κανονισμού των κατ/μάτων 
αυτών στο Δ.Σ. 
 Εάν δεν εισηγούνταν η ΔΕ την τροπ/ση αυτή και ήδη είχαμε ερεθίσματα,  
οποιοσδήποτε προσέφευγε στα δικαστήρια δεν ξέρω εάν θα μπορούσαμε 
ν’αρνηθούμε τη χορήγηση άδειας τέτοιου κατ/ματος. 
 Πουλασουχίδης :Διαδικαστικά, έχω την εντύπωση ότι υπάρχει και 
μεταγενέστερη απόφαση του Δ.Σ. κι όχι μόνο η αριθ. 455/95 Α.Δ.Σ. 
 Δήμαρχος :Όπως τροποποιήθηκε και ισχύει η αριθ. 455/95 Α.Δ.Σ. 
 Πουλασουχίδης :Πρέπει ν’ αναφέρονται αναλυτικά στην απόφ. της Δ.Ε για να 
το γνωρίζει ο κόσμος. 
 Δήμαρχος :Η επόμενη απόφαση του Δ.Σ. απαγορεύει τη χορήγηση αδειών. Με 
την 455/95 απόφ. Δ.Σ. δινόταν άδειες. Άρα αυτή την απόφαση τροπ/με. Δεν γνωρίζω 
αν αναφέρεται στην απόφ. της Δ.Ε. Αυτή είναι η ουσία του θέματος. 
 Πρόεδρος :Κε Πουλασουχίδη, ο Δήμαρχος απάντησε. Ορίστε οι φορείς έχουν 
το λόγο. 
 Χατζόγλου Ι., πρ. Εμπ.Συλ. Βερ.:Πιστεύω ότι για ένα τόσο σημαντικό θέμα 
όφειλε ο Δήμος να μας καλέσει να παραστούμε στο Δ.Σ. και να εκφράσουμε τις 
απόψεις μας. Λυπάμαι που δεν είμαστε συνομιλητές με το Δήμο. Κληθήκαμε 
εγγράφως να καταθέσουμε τις απόψεις μας. Πρόκειται για το ιστορικό κέντρο της 
πόλης με επαγγελματικές δραστηριότητες κυρίως που με κόπο το κρατάμε σήμερα 
ζωντανό κύτταρο οικονομίας για την πόλη. Το 95 ζητήσαμε να κρατηθεί ο χώρος 
ανέπαφος από τέτοιου είδους επιχ/σεις οι οποίες θα αλλοίωναν το χαρακτήρα του. 
Σήμερα επιβεβαιωθήκαμε σε αντίθεση με άλλες πόλεις  που δώσανε  τέτοιου είδους 
χρήσεις. Κρατάνε λίγο χρόνο αυτές οι επιχ/σεις, ανέβασαν στα ύψη τα ενοίκια, 
αλλάξανε το χαρακτήρα της περιοχής και ξεφούσκωσαν σαν τα πυροτεχνήματα 
ερημώνοντας δρόμους. 
 Στην περιοχή υπάρχουν 9 καταστήματα υγειονομικού ενδιαφέροντος κι είναι 
αρκετά. Δεν σκεφθήκατε να δείτε εάν ικανοποιούν τις ανάγκες του κόσμου. Δεν 
βγήκατε ξεκάθαρα να πείτε ότι θα αλλάξετε τη χρήση όταν γίνετε δημοτική αρχή. 



  
Εφόσον θέλουμε ισονομία θα μπορούν να γίνονται συνεργεία στην οδό 
Μητροπόλεως. Παντού υπάρχουν κανόνες αλλά μπαίνουν και προϋποθέσεις για να 
διαφυλαχθούν κάποια πράγματα. Δεν είμαστε αντίθετοι να γίνει κάτι . Όχι όμως στη 
λογική που απλοποιεί τα πράγματα και η πορεία τους θα μας δικαιώσει. Η ανάκαμψη 
μπορεί να έρθει απ’ αλλού. Ο Ε.Σ.Β. έχει κάνει υπεράνθρωπες προσπάθειες για να 
μπορέσει αυτή η πόλη «να στέκεται στα πόδια της». Έχει βοηθήσει σε 
αποχιονισμούς, εορταστικό φωτισμό, για να γίνει αυτό το κτίριο  Δημαρχείο, για την 
ίδρυση Πανεπιστημιακής Σχολής και είμαστε υπερήφανοι. Δυστυχώς δεν είμαστε 
συνομιλητές. Ν’ ακούσετε κι άλλες απόψεις. Τα προβλήματα που θα δημιουργηθούν 
θα είναι μεγαλύτερα. Αν υπάρχει παρανομία να βοηθήσουμε να διορθωθεί από το 
ΥΠΕΧΩΔΕ. Δεν μπορούν ν’ ανοίξουν ανεξέλεγκτα μαγαζιά ούτε στην Τσιμισκή, 
ούτε στην Ερμού (Αθήνα) ούτε στο Κολωνάκι. Παντού υπάρχουν κανόνες και με 
τους άγραφους κανόνες  της αγοράς προσπαθεί και λειτουργεί η πόλη. Βοηθήστε στο 
να ανακάμψουμε οικονομικά κι όχι να μπερδευτούμε. 
 Χατζηευστρατίου Ν., εκπρ. ΤΕΕ Ημ. & διοικούσας επιτροπής ΤΕΕ 
Κ.Μακεδονίας : Το επιμελητήριό μας είναι χώρος προσφοράς. Δίνει τη γνώμη του 
στο μέτρο των δυνατοτήτων του, όποτε του την ζητάτε και συχνά χωρίς καν αυτό. Εξ 
άλλου αυτή είναι και η κατά νόμο αποστολή του, να είναι δηλ. σύμβουλος όχι μόνον 
του Κράτους αλλά και της Κοινωνίας γενικότερα. Έτσι για παράδειγμα αύριο θα 
κατατεθεί τεκμηριωμένη προσφυγή διακοσίων σελίδων για την χωματερή της θέσης 
12. Ειρήσθω εν παρόδω θα θεωρούσαμε ιδιαίτερα παρήγορο αν κάτω από αυτό το 
κείμενο υπήρχαν και οι δικές σας υπογραφές. Θα πείθατε ότι η απόφασή σας δεν ήταν 
απλά μία μάχη οπισθοφυλακών. Θυμίζουμε ότι η   προσπάθεια αυτή δεν είναι ούτε  η 
πρώτη ούτε η τελευταία εκ μέρους μας. Προηγήθηκε η προσφυγή του ομιλούντος 
προς την επιτροπή του άρθρου 18 και θα ακολουθήσει προσφυγή στον συνήγορο του 
Πολίτη, το Υπουργείο Πολιτισμού και την UNESCO. 
 Γι αυτό θεωρούμε πως είναι πέρα για πέρα άδικο να μη ζητάτε  την γνώμη 
μας. Πιθανώς η άποψή σας να είναι η σωστότερη αλλά το σωστό σε μία κοινωνία 
είναι και το εφαρμόσιμο. Το εφαρμόσιμο είναι το αποδεκτό. Και αποδεκτό γίνεται 
κάτι μετά από συζήτηση και ανάδειξη όλων των απόψεων. 
 Ζητούμε λοιπόν να αναβάλλεται την συζήτηση ξεκινώντας κοινωνικό διάλογο 
πάνω στο θέμα της απελευθέρωσης των χρήσεων στο Εμπορικό Κέντρο.  
 Σιδηρόπουλος Αρ., πρ. Συλ. Αρχ. Βερ.: Ήρθα εδώ, παρότι απρόσκλητος, για 
να κάνω μία υπενθύμιση. Στο τέλος του 2001 ο σύλλογός μας με αφορμή τα χάλια 
στην Έλλης, Κοντογεωργάκη και Κυριώτισσα οργάνωσε μία μεγάλη συζήτηση μέσω 
ενός συνεδρίου για το ιστορικό κέντρο. Συμμετείχαν επιστήμονες  από τη Βόρεια 
Ελλάδα και την Αθήνα και προέκυψαν τα εξής συμπεράσματα: 1) Πρέπει  να 
οριστούν τα όρια του ιστορικού κέντρου Βέροιας. 2)Να γίνει σχέδιο των χρήσεων γης 
για το ιστορικό και κατ’ επέκταση εμπορικό κέντρο αφού προηγηθεί ανάλυση της 
υφιστάμενης κατάστασης σε σχέση με τις διάφορες χρήσεις και βάσει του σχετικού 
Π.Δ. να γίνει πρόταση σε μηδενική βάση. Να υπενθυμίσω ακόμη ότι στην Ευρώπη 
καμία πόλη που σέβεται τον εαυτό της δεν στερείται σχέδιο χρήσης γης στο ιστορικό 
της κέντρο. 
 Κλείνω αναρωτώμενος, τι νόημα εντέλει έχουν όλες οι προσπάθειες των 
μικρών μας συλλόγων όταν όλα αυτά (έρευνες) που έχουν γίνει στο παρελθόν δεν 
λαμβάνονται υπόψη; Γιατί δεν είναι το επόμενο βήμα το σχέδιο χρήσης γης; Γιατί να 
οργανώσουμε κάτι ανάλογο στο μέλλον αφού ο αποδέκτης δεν κάνει το επόμενο 
βήμα περί του πρακτέου; 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
 Ουσουλτζόγλου:Γιατί ήρθε εσπευσμένα το θέμα στην τελευταία συνεδρίαση 
πριν τις θερινές διακοπές; Γιατί δόθηκε προθεσμία για υποβολή ενστάσεων μόνο 5 
ημερών; Ποιος σας ώθησε να το φέρετε εσπευσμένα; 
 Δήμαρχος :Όταν εφαρμόζεις το προεκλογικό πρόγραμμα δεν έρχονται 
εσπευσμένα τα θέματα. Υπήρχε διαδικασία που ακολουθήθηκε  και ήρθε τώρα. Ο 



  
εμπορικός σύλλογος κατέθεσε τις αντιρρήσεις του στην προθεσμία των 5 
ημερών. Ποιος άλλος θα έπρεπε να ενδιαφερθεί; 
 Σοφιανίδης :Ήδη εντός του πεζόδρομου λειτουργούν επιχ/σεις υγειονομικού 
ενδιαφέροντος οι οποίες καλύπτουν τις ανάγκες του καταναλωτικού κοινού. Με την 
μορφή που λειτουργεί ο πεζόδρομος έχουμε ανάδειξη της εμπορικής κίνησης της 
πόλης. Δημιουργούνται όμως κάποια ερωτήματα. 1)Θέλουμε να υποβαθμίσουμε την 
εμπορική ζωή εντός του πεζόδρομου; 2)Θέλουμε να αναβαθμίσουμε τα κατ/ματα 
υγειονομικού ενδιαφέροντος και να τον μετατρέψουμε σε πεζόδρομο τύπου οδού 
Έλλης. 3)Θέλουμε να διαταράξουμε τη ζωή και τη γαλήνη των κατοίκων αυτής της 
περιοχής; 4)Τι θα προσφέρουν άλλες 5-10 καφετέριες; Απαντώντας στα παραπάνω 
ερωτήματα εύλογα μπορούμε να προσδιορίσουμε την αναγκαιότητα αλλαγής της 
προηγ. απόφασης Δ.Σ. 
 Πιστεύω ότι είναι άκαιρη και άσκοπή η τροπ/ση αυτή. Δεν έχει να  προσφέρει 
τίποτα στους κατοίκους της περιοχής από ηχορύπανση, ρύπους και οχλαγωγία. 
Αφήστε τα παιδιά όλων να παίζουν στον πεζόδρομο. Αφήστε να κινούνται αμέριμνα 
και να μην μπερδεύονται με τις υπαίθριες καρέκλες των κατ/μάτων. 
 Πουλασουχίδης:Η αρχική απόφαση του 95 έδινε το δικαίωμα να 
λειτουργήσουν κατ/ματα υγειονομικού ενδιαφέροντος. Το 97 τροπ/θηκε αυτό και 
χορηγούνταν άδειες μόνο σε κατ/ματα που προϋπήρχαν κι αυτό έγινε για 
συγκεκριμένους λόγους που εξυπηρετούσαν τη λειτουργία της πόλης. Αν δούμε τον 
κανονισμό του 95 ενδεχόμενα να έχουμε να κάνουμε πολλές τροπ/σεις για τη 
λειτουργία της πόλης. Παραπλανά ο Δήμαρχος όταν λέει ότι είμαστε υποχρεωμένοι 
για λόγους ίσης μεταχείρισης. Θα συμφωνήσω μόνο για ομοειδή αντικείμενα. 1)Δεν 
μπορούμε να έχουμε ίση μεταχείριση μεταξύ διαφορετικών αντικειμένων. 2)Τους 
περιορισμούς αυτούς τους προβλέπει ο ΔΚΚ στο αρ. 25 όπου αναφέρεται ότι για τα 
κατ/ματα αυτά μπορούν να τεθούν οι περιορισμοί που προβλέπονται από τον νόμο, 
αρχαιότητες κλπ, κλπ καθώς και τη λειτουργία της πόλης. Άρα το Δ.Σ έχει 
αναφαίρετο δικαίωμα ν’ αποφασίζει για την πόλη του, στο τι χρήσεις θα γίνουν, για 
να εξυπηρετήσει το καλό. Επίσης το Σύνταγμα δέχεται ότι για αυτό το σκοπό 
μπορούν να επιβληθούν περιορισμοί και σε ιδιοκτησίες, σε νομικά δικαιώματα κλπ. 
εφόσον έτσι διευκολύνεται το δημόσιο συμφέρον. Άρα σωστά υπήρξαν οι 
περιορισμοί στο πεζοδρομημένο εμπορικό κέντρο. 
 Αν είναι πρόθεσή μας να συμμορφωθούμε με το νόμο ή να δούμε τις νέες 
προτεραιότητες στη λειτουργία της πόλης θα έπρεπε να δούμε τον κανονισμό 
συνολικά και να επιφέρουμε  τροπ/σεις, βελτιώσεις ή περιορισμούς εκεί που λόγοι 
υπαγορευόμενοι από το δημόσιο συμφέρον και τη λειτουργία της πόλης το 
επιβάλλουν. Εάν γίνει αποσπασματικά το Δ.Σ. έρχεται να φωτογραφίσει 
συγκεκριμένους επιχειρηματίες μη λαμβάνοντας υπόψη τα συμφέροντα της πόλης. 
Βλάπτονται τα συμφέροντα του εμπορικού συλλόγου, εφόσον πρόκειται για μία 
εμπορική ζώνη, βλάπτοντας έτσι και τα συμφέροντα όλων μας γιατί δεν θέλουμε να 
τους οδηγήσουμε στην πτώχευση. Βλάπτεται και η λειτουργία της πόλης. Ήδη ο 
πεζόδρομος στενάζει κάτω από το βάρος της επέκτασης των τραπεζ/των, γιατί 
περιορίζεται ο ζωτικός μας χώρος, των παιδιών μας. Υπάρχουν τα παραδείγματα της 
Κοντογεωργάκη και της Κυριώτισσας από την κακή χρήση των τραπεζ/ματων για 
οικονομικά συμφέροντα. Εάν θέλουμε να ξεχωρίσουμε τα στενά οικονομικά 
συμφέροντα κάποιων από το γενικότερο συμφέρον της πόλης οφείλουμε σήμερα να 
καταψηφίσουμε την πρόταση της τροπ/σης, να αναπέμψουμε το θέμα σε οποιαδήποτε 
επιτροπή και κυρίως αυτής της Ποιότητας Ζωής για να δουν συνολικά τον κανονισμό 
και να φέρουν τροπ/σεις που θα συμβαδίζουν σήμερα με τις ανάγκες και λειτουργίες 
της πόλη αλλά κυρίως θα εξασφαλίζουν στην πόλη το ελάχιστο που δικαιούται ο 
δημότης, τον χώρο όπου θα κινηθεί ελεύθερα, ν’ αναπαυθεί και κυρίως  τον  χώρο 
στον οποίο η πόλη θα λειτουργεί όπως οφείλει να λειτουργεί κι όπως το Δ.Σ. οφείλει 
να της εξασφαλίζει. 



  
 Ουσουλτζόγλου: Είναι από τα σημαντικότερα θέματα που συζητάμε 
μέχρι σήμερα  και δεν μπορώ να καταλάβω γιατί έρχεται τόσο πρόχειρα και 
εσπευσμένα. Το θέμα έχει τρία σκέλη: 1)Αυτό που θέλει αντίθετο τον Ε.Σ.Β. και 
καλώς. Κακώς δεν εκλήθη όπως και οι άλλοι συναρμόδιοι φορείς. Πρέπει να 
συνεργαστούμε και με άλλους διότι δεν τα ξέρουμε όλα εμείς. 2)Χρειαζόμαστε άλλα 
μπαρ; 3)Χρειάζεται ένας γενικότερος σχεδιασμός στην πόλη;  
 Για το πρώτο σκέλος,  συμφωνώ με τον Ε.Σ.Β. δεν θα αιμοδοτήσει την τοπική 
κοινωνία η λειτουργία και άλλων κατ/ματων υγειονομικού ενδιαφέροντος. Θα πρέπει 
να έχουμε αναπτυξιακές πρωτοβουλίες και σχέδιο για το πώς θα κερδίσουμε νέους 
καταναλωτές. Έχει τα οικονομικά της χάλια η πόλη. 
 Για το δεύτερο σκέλος, θλίβομαι αγανακτώ και καταγγέλλω δημόσια το πώς 
είναι δυνατόν την ώρα που στα δικαστήρια σέρνονται εξαρτημένοι νέοι, που πολλοί 
νέοι πέφτουνε στο «λούκι» εξαρτήσεων, αλκοολισμού εμείς θα ανοίξουμε και άλλα 
μαγαζιά; Μάλιστα εσπευσμένα τώρα για να προλάβουν να βγουν τα τραπεζάκια; Το 
92 όταν είχε έρθει η κινητή μονάδα του κέντρου εξαρτημένων ατόμων «Ο 
ΠΗΓΑΣΟΣ» το συμπέρασμα της έρευνας που έγινε έλεγε και το εξής: Έχετε μία πολύ 
όμορφη πόλη αλλά έχετε και πολλά μαγαζιά. Να το λάβετε υπόψη αυτό. Οι 
εξαρτήσεις ξεκινούν από το «σφηνάκι», δεν είναι θεωρία. Είναι αξιοθρήνητη η πόλη 
που κλείνει μονάδες ψυχοκοινωνικής υποστήριξης π.χ. συμβουλευτικό κέντρο. Δεν 
αρκεί μόνο «Η ΠΡΟΣΒΑΣΗ». 
 Θα ζητούσα κε Δήμαρχε  να μην ζητήσετε παραταξιακή πειθαρχία από τους 
συναδέλφους. Να ψηφίσουν κατά συνείδηση.  
 Πρόεδρος :Όλοι οι συνάδελφοι ψηφίζουν κατά συνείδηση. Ν’ ανακαλέσετε. 
Δεν υπάρχουν παρατάξεις. 
 Ουσουλτζόγλου:Την ανακαλώ. Δεν ξέρω τι λέει ο κ. Ζυγούρης. Δεν θα σταθώ 
σε νομική γνωμοδότηση κάποιου που δεν ζει στη Βέροια και δεν υπερασπίζεται την 
πόλη του. Η πόλη έκανε ένα σφάλμα σας ψήφισε και διαρκώς πρέπει να το πληρώνει. 
 Συμφωνώ με την πρόταση του κ. Πουλασουχίδη και σε συνεργασία πάντα με 
τους αρμόδιους φορείς. 
 Δάσκαλος :Οι 9 επιχ/σεις που υφίστανται στο πεζοδρομημένο κέντρο θεωρώ 
ότι είναι αρκετές. Εάν αυξηθούν θα επιφέρουν υπεραξία στα ακίνητα και θα 
δημιουργηθεί  ανομογένεια στην αγορά και θα προστεθούν δυσβάσταχτα έξοδα και 
προβλήματα στους επιχ/τίες. Θα πρέπει εμείς να βρούμε τρόπους τόνωσης της αγοράς 
και να δημιουργήσουμε προϋποθέσεις για την βελτίωσή της. 
 Στηρίζω την πρόταση των κ.κ. Ουσουλτζόγλου και Πουλασουχίδη. Χθες 
περνώντας από την οδό Παστέρ μέτρησα 5 κατ/ματα άδεια κι αυτό θα πρέπει να μας 
προβληματίσει και να μας κάνει να αγωνιούμε. 
 Παπαστεργίου: Καλύφθηκα από τους  προηγούμενους ομιλητές. Να κάνω δύο 
παρατηρήσεις: 1)Ήρθαν 3 φορείς σήμερα και ήταν απρόσκλητοι. Εκπροσωπούν έναν 
σημαντικό αριθμό συμπολιτών και είναι θέμα που τους αφορά και πρέπει να έχουν 
άποψη. Ο Δήμος πρέπει να είναι κοντά στον δημότη και να κουβεντιάζει με τους 
φορείς που τον εκπροσωπούν. Έτσι θα  προοδεύσουμε καλύτερα. 2)Όλοι θέλουμε την 
οικονομική ανάπτυξη της πόλης αλλά μόνο στα λόγια. Η οικονομική ανάπτυξη 
προϋποθέτει και σταθερότητα στους κανόνες του παιχνιδιού. Δεν μπορεί κάθε που 
αλλάζει η δημοτική αρχή να τροπ/νται οι κανόνες χωρίς και να συζητά με φορείς και 
να φέρνει επιχειρήματα ώστε οι κανόνες αυτοί να επιφέρουν οικονομική ανάπτυξη. 
Απ΄ ότι φαίνεται εάν αναπτυχθούν και στο ιστορικό κέντρο ένα ωραίο κομμάτι της 
πόλης μας δεν θα υπάρχει, όπως σήμερα υπάρχει. 
 Σιδηρόπουλος:Το θέμα είναι γνωστό, έχει τη δική του γνωστή ιστορία και 
δημιουργήθηκε από την Κοντογεωργάκη και Έλλης. Από τότε άρχισε ένα μαρτύριο 
που γνωρίσαμε κυρίως εμείς που μένουμε στις περιοχές αυτές. Σ΄ έναν δρόμο  100μ 
μαζευόταν 500 νεαροί, φωνασκούντες και καπνίζοντες όταν από πάνω  τους υπήρχαν 
δεκάδες σπίτια με ανοιχτά παράθυρα και μπαλκόνια που δέχονταν αυτή τη φασαρία. 



  
Δεν μπορούσαμε να πλησιάσουμε στα σπίτια μας απ’ αυτή την μάζα ανθρώπων. 
Κι όταν αναγκαζόμασταν  να σπρώχνουμε ακούγαμε και πειράγματα. 
 Αντέδρασα πολλές φορές και στον Δήμαρχο και μέσω εντύπων για τα 
προβλήματά μας. Δεν τηρήθηκε ο κανονισμός καθόλου και τα μαγαζιά 
λειτουργούσαν μέχρι τις  02.00 με μουσική. Με τα χρόνια το πρόβλημα αμβλύνθηκε 
αλλά συνεχίζει και σήμερα να υπάρχει.  
 Με αυτά που είπα θα είμαι αρνητικός στην απόφαση της επιτροπής και για 
λόγους τάξης. 
 Ορφανίδης :Σοβαρό το σημερινό θέμα. Είχα πει ότι πρέπει να ορίσουμε τις 
χρήσεις γης στη Βέροια. Οι καταστάσεις σήμερα έχουν ξεπεράσει τα ισχύοντα νομικά 
δεδομένα και θεωρώ ότι άμεσα ο Δήμος πρέπει να ορίσει τις χρήσεις γης και τις ΖΟΕ. 
Για μένα  είναι από τα σημαντικότερα θέματα που δεν περιλαμβάνουν μπετόν. Οι 
μελέτες αυτές θα δώσουν  την πρέπουσα ανάπτυξη χωρίς να λύνουμε ευκαιριακά 
προβλήματα, όπως έγινε π.χ. με την αλλαγή αμιγούς κατοικίας στο Εργοχώρι  σε 
αντίθεση με τον Προμηθέα που δεν μπορεί να γίνει ούτε φούρνος. Πρέπει κάποτε 
αυτή η προχειρότητα να λάβει τέλος. Πρέπει να λυθεί το θέμα από μηδενική βάση. 
 Έτσι θα λυθεί το θέμα. Με μία  κατεύθυνση ομοιογενή και με μία στρατηγική. 
Η ομοιογένεια της αγοράς που υπάρχει θα πρέπει να είναι σε όλη την υφή της πόλης 
κι όχι σε συγκεκριμένα κομμάτια. Δέχομαι  τις απόψεις του Ε.Σ.Β. να γίνει όμως 
ισότιμη αντιμετώπιση και των άλλων επαγγελματιών. 
 Κάναμε τόσες μελέτες, ας κάνουμε άλλη μία γιατί το αξίζει η πόλη μας. 
 Δελαβερίδης :Ο κ.Σιδηρόπουλος περιέγραψε την κατάσταση, που υπήρχε το 
92 στις οδούς Κοντογεωργάκη και Έλλης, πολύ καλά. Το Δ.Σ με τον κανονισμό του 
95 είχε ως πρόθεση να περιορίσει την ανεξέλεγκτη αυτή κατάσταση και να 
διευκολύνει την υπηρεσία για τις άδειες των κατ/ματων. Για αποσυμφόρηση της 
κατάστασης δόθηκε το δικαίωμα να δίνονται άδειες υγειονομικών κατ/μάτων και 
στην περιοχή της Κυριώτισσας. Για να προφυλαχθεί όμως το ιστορικό κέντρο το Δ.Σ. 
πήρε σχετική απόφαση την οποία όμως σήμερα ο Δήμαρχος απέκρυψε. Ας έφερνε  
και το έγγραφο του Ζυγούρη. 
 Η εισήγηση της Δ.Ε. περιορίζει 3 είδη κατ/ματων. Δεν νομίζω ότι υπάρχει 
νόμος που τα περιορίζει. Εμείς ψηφίζουμε κανονισμό και καθορίζουμε προς τα που 
θα αναπτυχθεί η πόλη. Γιατί ο Δήμαρχος δεν κάλεσε τους άλλους φορείς παρά μόνο 
τον Ε.Σ.Β.; Γιατί να μην δούμε από μηδενική βάση τις χρήσεις γης; Πιστεύω ότι για 
ακόμη μία φορά προεξοφλούνται προεκλογικά γραμμάτια. Είπε ότι το είχε δηλώσει. 
Δεν λύνονται τα θέματα έτσι. Χρειάζονται συζήτηση. Θα εκφραστώ δια της ψήφου 
μου.  
 Δημούλα:Είναι χαρά να περπατά κανείς στο εμπορικό κέντρο της πόλης, να 
ψωνίζει, να ξεκουράζεται σ΄ ένα καφέ και να συνεχίζει έχοντας την αίσθηση της 
μεγαλούπολης. Θεωρώ ότι κανείς δεν έχει το δικαίωμα ν’ απαγορεύσει στους 
συμπολίτες μας ν’ ανοίξουν τέτοια κατ/ματα εφόσον πληρούν τις  προϋποθέσεις. Εξ 
άλλου δεν προσδιορίζεται από καμιά νομοθεσία το άνοιγμα κάποιων κατ/μάτων σε 
συγκεκριμένο χώρο. Σωστά ανησυχεί ο Ε.Σ.Β. αλλά δεν είναι τυχαίο το γεγονός ότι οι 
εκπτώσεις αρχίζουν από τον Ιούλιο. Το πρόβλημα της εμπορικής κρίσης είναι θέμα 
κρατικής μέριμνας κι όχι στα μπαρ. Υπάρχει μία οικονομική γενική  εθνική 
δυσπραγία που οφείλεται στο €, στο πάγωμα των μισθών, στην οικονομική πολιτική 
του κράτους κλπ. Κάθε μαγαζί που ανοίγει δίνει δουλειά σε ελαιοχρωματιστές, 
σερβιτόρους κλπ. 
 Θεωρώ ότι προσβάλλαμε, με τον τρόπο που μίλησαν ορισμένοι συνάδελφοι, 
τους επιχ/τίες αυτούς σαν να είναι β΄ κατηγορίας πολίτες. 
 Γαβρίδης :Είναι σοβαρό θέμα και δεν έπρεπε να μπει σήμερα λίγο πριν τις 
διακοπές. Προέχει  το συμφέρον της πόλης και όχι των ημετέρων. Μ’ έχουν καλύψει 
οι κ.κ. Πουλασουχίδης και Ουσουλτζόγλου. Κάνω έκκληση στους συναδέλφους της 
πλειοψηφίας να το σκεφθούν πολύ καλά διότι θα διαπράξουν  έγκλημα. Ας 
διαφυλάξουμε την όμορφη εικόνα που έχει το ιστορικό κέντρο. Υποστηρίζω τις 



  
απόψεις των φορέων γιατί δεν είδα τόσα χρόνια να έρθουν ιδιοκτήτες στο Δήμο 
και να παραπονεθούν, ούτε το Σ.Σ. ήρθε σήμερα να υποστηρίξει αυτή τη θέση. Ας το 
σκεφθούμε καλά πριν ληφθεί απόφαση. 
 Γιαννουλάκης: Με την ταχύτητα που κινούνται τα πάντα δεν μπορούμε να 
μένουμε σε απόφαση του 95 και μάλιστα μη νόμιμη. Αιφνιδιαστικά έρχεται το θέμα 
όταν επί 4 χρόνια το φωνάζαμε κι όταν υπήρχε στο πρόγραμμά μας; Δεν μπορώ να 
φανταστώ ότι οι θαμώνες αυτοί θα παίρνουν ναρκωτικά ενώ κάθονται π.χ. στο 
Άρωμα ή αλλού. Το εμπορικό κέντρο θα ωφεληθεί γιατί θα μπει περισσότερος 
κόσμος. 
 Κλείνω με μία παράγραφο του κ. Ζυγούρη «…Συνεπώς αποφάσεις Δ.Σ. περί 
αναστολής εκδόσεως αδειών ή περί μη χορηγήσεως λόγω ψηφίσεως κανονιστικής 
απόφασης με τις οποίες τροπ/ται ή αναστέλλεται η ισχύς των Π.Δ. χρήσεων γης 
αποτελούν πράξεις μη νόμιμες και απερίσκεπτες». 
 Μιχαηλίδης :Σοβαρό το θέμα και με προεκτάσεις. Η λειτουργία της πόλης 
μπορεί να κριθεί ικανοποιητική. Εάν ανοίξει κάποιος κατ/μα εμπορικό στην 
Κοντογεωργάκη  θα το κλείσει αμέσως. Αντίθετα εάν ανοίξει κάποιος καφέ στο 
εμπορικό κέντρο θα λειτουργήσει καλύτερα λόγω της εμπορικής κίνησης. Πολλοί 
λόγοι είναι αρνητικοί στη λειτουργία των καφέ. Για ηχορύπανση, υπεραξίες 
ακινήτων, ανομοιογένεια και λόγω επάρκειας των υπαρχόντων καφέ. Είναι φανερό 
ότι θα εξυπηρετήσουμε συμφέροντα ολίγων σε βάρος των πολλών. Πολύ σύντομα 
ίσως θα έχουμε άλλη μία κίνηση πολιτών όπως της Κυριώτισσας. Έτσι πιστεύουμε 
ότι θα συμβάλλουμε στην ανάπτυξη του εμπορίου και των επιχ/σεων, ή στην 
ανάπτυξη και ανάκαμψη της τοπικής οικονομίας; Διαφωνώ. Στο μόνο που θα 
συμβάλλουμε είναι στη δημιουργία μιας ακόμη οδού ορθίων. 
 Καλαϊτζίδης :Συμφωνώ με τους κ.κ. Γιαννουλάκη και Δημούλα. Πιστεύω ότι 
η συνύπαρξη των κατ/μάτων θα είναι θετική. Όσο περισσότεροι μπαίνουν στην 
περιοχή αυτή τόσο καλύτερα είναι. Η αρ. 455/95 απόφαση του Δ.Σ. ασχολήθηκε 
κυρίως με την οδό Κοντογεωργάκη, καιρός είναι ν’ ασχοληθούμε και εμείς με το 
εμπορικό κέντρο. 
 Κεχαγιόγλου:Καλύφθηκα από την κα Δημούλα. 
 Δήμαρχος: Πολλές απόψεις συναδέλφων με εξέπληξαν και με προβλημάτισαν. 
Ήταν περίεργες. Πως αλλιώς θα μπορούσαμε να τις χαρακτηρίσουμε όταν ακούστηκε 
για υποβάθμιση περιβάλλοντος, ότι το πεζοδρομημένο κέντρο έγινε για να παίζουν τα 
παιδιά. Τα παιδιά παίζουν σε  παιδικές χαρές και σε χώρους άθλησης κι όχι στους 
πεζόδρομους. Θέση μας ήταν ότι για κάθε μεγάλο θέμα θα ζητείται και η γνώμη του 
αρμοδίου φορέα. Η γνώμη του φορέα ζητήθηκε και ήταν ο Ε.Σ.Β. Δεν τροπ/ται το σχ. 
πόλης ως προς τις χρήσεις γης. Γι αυτό δεν κλήθηκαν και οι άλλοι φορείς. Κε 
Χατζόγλου, δύο φορές συναντηθήκαμε στο γραφείο μου παλιότερα και σας είχα πει 
τη θέση μας αυτή και ήσασταν αντίθετος από τότε. Επίσης όταν είχα έρθει στο 
σύλλογό σας το είπα κι εκεί. Άρα και διάλογο προφορικό κάναμε τότε και εγγράφως  
σας ζήτησα τη γνώμη τώρα. Εδώ και 5 χρόνια το φώναζα ότι ήταν παράνομη εκείνη η 
απόφαση του Δ.Σ. που περιόριζε τα κατ/ματα. Αντίθετα το Δ.Σ. έχει αρμοδιότητα και 
θα το κάνουμε μόλις τελειώσει η τροπ/ση του Γ.Π.Σ., να τροπ/σει τις χρήσεις γης. Δεν 
μπορεί το Δ.Σ. να χαρακτηρίζει χρήσεις για συγκεκριμένες περιοχές. Γνωρίζετε ότι 
υπάρχουν κατ/ματα σε περιοχές της πόλης που δεν μπορούν να λειτουργήσουν. 
 Είναι εύκολο να χαρακτηρίζονται επιχ/τίες ως πολίτες β΄ κατηγορίας. 
Μεροκαματιάρηδες είναι κι αυτοί. Βαφτίσατε τη συνέπειά μας προχειρότητα. Έξι 
μήνες συζητώ με φορείς και συναδέλφους , τα Σ.Σ. με πολίτες εάν πρέπει να τροπ/θεί 
αυτός ο κανονισμός. Δεν προεξοφλώ  κανενός είδους γραμμάτια. Άλλωστε υπήρχε 
και στο πρόγραμμά μας αυτή η θέση και ο κόσμος μας ψήφισε. 
 Για λόγους ισότητας και νομιμότητας η γνωμοδότηση Ζυγούρη είναι σαφής. 
Κάθε νομικός ή τεχνικός μπορεί να το αντιληφθεί και δεν ξέρω γιατί κάποιοι εδώ 
λένε το αντίθετο. Ξέρω ότι θα θιγούν ίσως πρόσκαιρα συμφέροντα κατ/ρχών του 
Ε.Σ.Β. Αλλά παλιά η αγορά ήταν αυτή. Η πόλη  απλώθηκε. Οι ανάγκες της 



  
μεγάλωσαν. Ακόμη θα μιλούμε για τα 2-5 στρ. του εμπορικού κέντρου; Κι εγώ θέλω 
να διατηρηθεί η πολιτιστική φυσιογνωμία των περιοχών αλλά με την ορθή διαδικασία 
που σας είπα. Υγειονομικά κατ/ματα δεν είναι μόνο τα μπαράκια. Είναι και τα 
ζαχ/στεία, οι ταβέρνες κ.α. Δεν κυκλοφορούν εκεί κακοί άνθρωποι αλλά απλοί 
άνθρωποι σαν εμάς. 
 Είναι αξιοθρήνητη η πόλη, ακούστηκε, γιατί ψήφισε την ανανέωση. Θα ήταν 
καλύτερη εάν ψήφιζε  τον συνδυασμό σας. Ας χαμηλώσουμε όλοι τους τόνους, να 
δούμε που συμπλέουμε για την ανάπτυξη της πόλης κι ας  αφήσουμε τις κορώνες. Κε 
Γαβρίδη, βλέπουμε τους πολίτες ενιαία και το αποδεικνύουμε στην πράξη. 
 Χατζόγλου Ι., πρ. Ε.Σ.Β.:Ν’ απαντήσω σ’ όσους πέρασαν το μήνυμα ότι το 
εμπορικό κέντρο έχει έλλειψη σήμερα από τέτοιου είδους κατ/ματα. Το γνωρίζετε 
όλοι. Δεν είναι σκέψη ότι θα ανακάμψει οικονομικά η πόλη με το να γίνουν άλλα 5 
κατ/ματα. Απ’ αλλού έρχεται η ανάκαμψη. Δεν είμαστε κατά των κατ/μάτων αυτών. 
Υπάρχουν χώροι στην πόλη όπου μπορούν να αναπτύξουν εκεί τις δραστηριότητές 
τους. Είναι γνωστοί οι τρόποι επιβίωσης των εμπόρων. Σε όποια εμπορικά κέντρα 
μπήκαν τέτοια κατ/ματα έσβησαν πολύ γρήγορα διότι έτσι είθισται να είναι. Να μην 
πάρουμε κάποια απόφαση που αύριο θα την βρούμε μπροστά μας. 
 Δεν βλέπουμε κοντόφθαλμα. Η πόλη δεν αναπτύσσεται γίνοντας  κι άλλες 
καφετέριες. Να βρούμε τρόπους να φέρουμε χρήμα στην πόλη. Έχουμε γίνει μεταξύ 
μας καταναλωτικοί κι αυτό είναι το πρόβλημα και η μιζέρια που μας τρώει. Κι αν 
γίνει ολόκληρος δρόμος με κατ/ματα καφέ θα έρχονται απ΄ όλη την Ημαθία εκεί; Θα 
δημιουργηθεί ένα πρόσκαιρο πρόβλημα που θα το βρούμε μπροστά μας μετά 4-5 
χρόνια. Σωστά είπατε ότι αναπτύσσεται η πόλη περιφερειακά. Κι έτσι 
αποδυναμώνεται το κέντρο με έλλειψη πάρκινγκ κλπ. Γιατί δεν βοηθάτε; Εάν έρθουν 
200 αιτήσεις δεν θα δώσετε άδειες; Αυτή είναι η διαφορά. Το  αφήνουμε ελεύθερο η 
βάζουμε  κάποιους περιοριστικούς όρους.  
 Πρόεδρος :Δευτερολογίες. 
 Πουλασουχίδης :Να διευκρινίσω: 1)Δεν υπήρχε απαγόρευση στην απόφαση 
Δ.Σ. για άλλα κατ/ματα πλην των ήδη υπαρχόντων καφέ. Σκοπίμως  παρασιωπάτε 
αυτό. Όπως θα έπρεπε να υπήρχε στο φάκελο η απόφαση Δ.Σ. του 97 και η 
γνωμοδότηση Ζυγούρη για να δούμε τι λέει. Πως παρακάμπτεται το αρ. 25 του ΔΚΚ 
που λέει ότι το Δ.Σ. δικαιούται να προστατεύσει και τη λειτουργία της πόλης; 
Αλίμονο εάν το Δ.Σ. είναι για να επιβλέπει την εκτέλεση των νόμων και δεν έχει την 
αρμοδιότητα να ρυθμίζει θέματα της πόλης και να βάζει περιορισμούς εκεί που 
πρέπει. 
 Κανείς δεν είπε ότι οι ιδιοκτήτες  των κατ/ματων υγειον. ενδιαφέροντος είναι 
εγκληματίες. Αντίθετα ο καθένας  κοπιά να βγάζει το μεροκάματό του. Εμείς ως 
δημοτική αρχή δεν   έχουμε δικαίωμα να βάζουμε φραγμούς στον τρόπο που βγάζει ο 
καθένας το μεροκάματό του; Πιστεύετε ότι δεν υπάρχει κορεσμός στα κατ/ματα καφέ 
στη Βέροια; Ανοίγεται μία περιοχή για τέτοιες λειτουργίες που δεν χρειάζεται και τα 
προβλήματα που θα δημιουργήσει θάνε μεγαλύτερα απ’ αυτά που θα λύσει. Όσο 
περισσότερο διαφημίζονται στα μάτια των παιδιών μας το σφηνάκι, τόσο μεγαλύτερα 
προβλήματα αλκοολισμού κλπ. θα δημιουργούνται χωρίς να φταίνε οι επιχ/τίες και να 
το επιδιώκουν. Εάν κι εμείς τους αφήνουμε γινόμαστε συνένοχοι. Οφείλουμε να το 
ξέρουμε. 
 Εάν θέλετε κε Δήμαρχε να εφαρμόσετε τη νομιμότητα και την ισότητα πάρτε 
συνολικά τον κανονισμό, μιλήστε με όσους μπορούν να έχουν άποψη, στείλτε το 
θέμα στις αρμόδιες επιτροπές και φέρτε το στο Δ.Σ. συνολικά. Αυτή η 
αποσπασματική τροπ/ση είναι ρουσφέτι. Το υποσχεθήκατε σε κάποιους και το 
υποκαθιστάτε. 
 Ουσουλτζόγλου:Κι εσείς οι ίδιοι δεν είστε πεπεισμένοι για την ορθότητα της 
πρότασής σας. Αναφέρθηκε από δημοτική σύμβουλο ότι ειπώθηκαν προσβλητικά 
λόγια για συνδημότες. Είναι διαστρέβλωση όσων ειπώθηκαν. Δυστυχώς κα Δημούλα 
τα πράγματα δεν είναι τόσο ρόδινα και απλά. Οφείλουμε να το ξέρουμε ότι κατ/ματα 



  
που έχουν άδεια ζαχ/στείου δεν έχουν πάστες. Τρέχει η εποχή μας, κε 
Γιαννουλάκη, όμως όσο κι αν τρέξει υπάρχει μία απόσταση από την Αμερική που 
είναι 20 χρόνια μπροστά κι εκεί έχουν δει τα λάθη που έγιναν και προσπαθούν να τα 
διορθώσουν. Εμείς ξέροντας  το δικό τους παράδειγμα ας μην μπαίνουμε στα ίδια 
λάθη. Βεβαίως θάνε καλύτερα να μπει περισσότερος κόσμος στο εμπορικό κέντρο 
όμως τη νύχτα τα εμπορικά κατ/ματα είναι κλειστά. Δεν είναι λογικό να κάτσει το 
Δ.Σ. και να δει, μαζί με τους αρμόδιους φορείς, ποια είναι τα όρια του ιστορικού 
κέντρου; Δεν είναι λογικό να γίνει το σχέδιο χρήσης γης; Θα γίνει μελέτη όταν θα 
έχετε ήδη κατοχυρώσει μία νέα κατάσταση; Εάν δεν είναι προχειρότης αυτό τότε πως 
χαρακτηρίζεται; Κρίνατε τις απόψεις μας περίεργες. Είπε ο κ. Σοφιανίδης να παίζουν 
τα παιδιά μας εκεί και βέβαια δεν μπορούν να παίζουν εκεί γιατί περνούν αυτ/τα. Ο 
πεζόδρομος είναι για τους πεζούς κυρίως. Δεν είναι ο μόνος αρμόδιος ο Ε.Σ.Β. και το 
ξέρετε. Αλλιώς δεν θα υπήρχε και το ενδιαφέρον των άλλων φορέων που ήρθαν 
σήμερα εδώ. Μα κι αυτός, που εσείς θεωρείτε ως τον μόνο αρμόδιο, έχει διαφορετική 
άποψη και παρόλα αυτά εσείς προχωράτε. Αντιμετωπίζετε το θέμα πεισματικά. 
 Κανείς εδώ δεν είπε και ν’ ανακαλέσετε, ότι οι κατ/ρχες είναι κακοί άνθρωποι, 
είναι έμποροι ναρκωτικών κλπ. Δεν είπαμε τέτοια λόγια. Το κάνετε επανειλημμένως 
για να δημιουργήσετε εντυπώσεις. Η πόλη αρχίζει να βλέπει το σφάλμα της. 
Υλοποιήστε το πρόγραμμά σας με κλειστή πόρτα. Αλλιώς καθίστε και συζητείστε με 
όλους για να γίνει ένα πρόγραμμα προβολής της αγοράς μας. Ελπίζω ότι θα δεχθείτε 
την πρότασή μας πριν να είναι πολύ αργά. 
 Δάσκαλος:Ως Δ.Σ. θα πρέπει να προστατεύσουμε τη λειτουργία της πόλης και 
να δημιουργήσουμε τις απαραίτητες προϋποθέσεις για την οικονομική προστασία των 
επιχ/σεων του πεζοδρομημένου κέντρου ως έχει. Κι όχι να δημιουργήσουμε 
προβλήματα επιβίωσής τους. 
 Παπαστεργίου:Καμία γνωμοδότηση νομικού συμβούλου δεν αποτελεί 
νομολογία. Νομολογία  είναι μόνο οι νόμοι και οι αποφάσεις δικαστηρίων. Και τέτοια 
απόφαση δεν υπάρχει. 
 Θεωρώ να μας προσβάλλει όλους η τοποθέτηση της κας Δημούλα αλλά  και η 
δική σας ότι χωρίσαμε τους πολίτες σε α΄και β΄κατηγορία. Δεν είπε κανείς τίποτα γι’ 
αυτό και θα πρέπει να το πάρετε πίσω. Θεωρούμε όλους τους εργαζόμενους ότι είναι 
έντιμοι. Αλλά είναι η διαφωνία μας για τα κατ/ματα.  
 Για να μην παίζουν τα παιδιά στους πεζόδρομους πρέπει να υπάρχουν 
παιδικές χαρές και χώροι άθλησης κοντά στα σπίτια τους. Εάν δεν υπάρχουν καλά 
κάνουν και παίζουν για να αισθάνονται ότι είναι και παιδιά. 
 Σιδηρόπουλος :Γιατί η πολιτεία επιτρέπει να λειτουργούν σε τέτοιους δρόμους 
τέτοιου είδους κατ/ματα; Όταν αυτά δημιουργούν προβλήματα στη ζωή των 
κατοίκων; Γιατί ο Ε.Σ.Β ξύπνησε τόσο αργά; Δεν έβλεπε που πάει η οικονομία; Γιατί 
άφησαν σ’ αυτή την εξαθλίωση την οδό Μητροπόλεως και εγκλωβίστηκε το 
εμπορικό κέντρο διώχνοντας τον επισκέπτη έξω από την πόλη; Παλαιότερα δεν 
έμεινε άδειο κανένα μαγαζί. Αλλού να ψάξει ο πρόεδρος του Ε.Σ.Β. ποιος φταίει γι’ 
αυτό. 
 Ακούστηκαν ένα σωρό παράπονα από την μειοψηφία, πώς τόσο καιρό που 
ήταν στην εξουσία δεν τα έβλεπαν; 
 Ορφανίδης :Έχουμε κατανοήσει ότι για να γίνουμε νοικοκύρηδες πρέπει να 
λύνουμε  τα προβλήματα  με προγραμματισμό; Και να μην τα λύνουμε κατά το 
δοκούν; 
 Σας ερωτώ, υπάρχει  σήμερα στην Βέροια βιομηχανική ζώνη; Υπάρχει 
βιοτεχνική ζώνη; Υπάρχει Πανεπιστημιακό χωριό; Τι χρήση θα έχουν τα οικόπεδα 
γύρω από το Πανεπιστημιακό χωριό που θα κάνουμε; Θα υπάρχει απαγόρευση σε 
μπαράκια κλπ; Υπάρχει ιστορικό κέντρο και έχει διαφυλαχτεί ή υπάρχει εμπορικό 
κέντρο; Τίποτα απ΄ αυτά δεν υπάρχει. Πρέπει κάποτε να ξυπνήσουμε και να μην 
τοποθετούμαστε πρόχειρα γιατί η άγνοια είναι επικίνδυνη αλλά η αδιαφορία όμως 
είναι ακόμη πιο επικίνδυνη.  



  
 Παρεκκλίνοντας της αποφάσεώς μου στη ΔΕ θα πρότεινα μιας και είναι σε 
εξέλιξη μία μελέτη και υπάρχει νέα δημ. αρχή, να γίνει μία επαφή με το μελετητικό 
γραφείο και να μπορέσουμε άμεσα να δώσουμε λύσεις για τη χρήση γης τουλάχιστον 
στον ιστό της πόλης. 
 Μιλήσανε πολλοί για τη σημερινή οικονομική δυσφορία, γνωρίζετε ότι αυτός 
είναι ο παράδεισος του καπιταλισμού. Επειδή είμαστε και πολιτικά όντα δεν φτάσαμε 
σε επίπεδο να μπορέσουμε να εξηγήσουμε και τέτοια προβλήματα με όντως 
πολιτικούς όρους. 
 Δελαβερίδης :Θα έπρεπε πρώτα ν’ ακυρωθεί η απόφαση του 97 και μετά να 
έρθει αυτή η τροπ/ση. Λέτε ότι η 455/95 απόφαση είναι παράνομη γιατί περιόριζε να 
γίνουν κάποια κατ/ματα. Γνωρίζετε ότι κι εσείς  στην πρότασή σας περιορίζετε 
κάποια μαγαζιά; Άρα είναι κι αυτή παράνομη. 
 Δημούλα:Τη διαστρέβλωση φαίνεται πως μερικοί την έχουν κάνει επάγγελμα. 
Είπανε κάποιοι ότι έχουμε υποχρέωση να προστατεύσουμε τα παιδιά μας κι ότι 
ανοίγοντας αυτά τα κατ/ματα θα γεμίσουμε ναρκωτικά. Αυτό ποιόν προσβάλλει; Δεν 
είναι προσβλητικό για κάποιους; 
 Εάν κάποιος θέλει να επενδύει τα χρήματά του  για τέτοιο μαγαζί και τα χάσει 
είναι δικό του δικαίωμα. Δεν μπορούμε εμείς όμως να τα περιορίσουμε. 
 Γαβρίδης :Δεν ξέρω τι γίνεται στις ευρωπαϊκές πόλεις. Εμείς περπατάμε σ’ 
αυτό το εμπορικό κέντρο που έχει ησυχία χωρίς να ενοχλούμαστε. Το μόνο πράγμα 
που δεν μας έχει λείψει είναι τα μπαρ και οι καφετέριες. Τα υπάρχοντα κατ/ματα 
καλύπτουν αυτές τις ανάγκες. 
 Δεν γίνεται για λόγους ισότητας αλλά για λόγους ρουσφετιού. Πρέπει όμως να 
προσέχετε γιατί όσοι ψηφίζουν με τέτοια κριτήρια είναι πολύ απαιτητικοί. Δεν θα 
ψηφίσω την εισήγηση της Δ.Ε. Κλείνοντας κάνω έκκληση στους συναδέλφους της 
πλειοψηφίας να το σκεφθούν πολύ καλά. 
 Καλαϊτζίδης :Η ύπαρξη κατ/μάτων υγειον. ενδιαφέροντος στο πεζοδρομημένο 
κέντρο είναι απαραίτητη. Όπως επίσης απαραίτητη θα είναι και η τήρηση όλων των 
αστυνομικών διατάξεων για τη λειτουργία τους. 
 Από την αριθ. 455/95 απόφ. Δ.Σ. προκύπτει ότι ήταν και είναι  δημ. 
σύμβουλοι οι κ.κ. Πουλασουχίδης, Δελαβερίδης και Κουρουζίδης εκ των οποίων στη 
συζήτηση της απόφασης αποχώρησε ο κ. Πουλασουχίδης.  Είχε διαφορετική άποψη; 
Ο κ. Δελαβερίδης δεν είχε πάρει το λόγο. Ο κ. Κουρουζίδης αναφέρθηκε μόνο στην 
πλειοψηφία των κατοίκων των οικοδομών που ήθελε το 50 συν ένα. Ποιες ήταν οι 
διαφωνίες τους τότε; Καμία. Σήμερα διαφωνούμε για απόφαση που πήραμε οι ίδιοι; 
Επίσης δεν φαίνεται η θέση του Ε.Σ.Β. , δεν ξέρω ποιος ήταν πρόεδρος τότε.  
 Χατζόγλου :Κάνετε λάθος, εγώ ήμουν πρόεδρος … 
 Πρόεδρος :Κε Χατζόγλου, σας παρακαλώ δεν αναφέρθηκε σε σας. Αφήστε το 
δικαίωμα του κάθε  συμβούλου να τοποθετηθεί. Κε Καλαϊτζίδη τελειώστε και μην 
κάνετε προσωπικές αναφορές. 
 Καλαϊτζίδης :Το πρακτικό διάβασα και μόνο. Εάν είναι αντιδράσεις ουσίας θα 
τις δούμε. 
 Δήμαρχος :Ζητήθηκε ν’ ανακαλέσουμε αυτά που είπαμε ότι ειπώθηκαν για τα 
κατ/ματα. Δεν είπε ο κ. Σοφιανίδης όχι άλλα μπαράκια, προστατέψτε τα παιδιά μας 
και υποβαθμίζετε το περιβάλλον; Η κα Ουσουλτζόγλου είπε καταγγέλλω και μάλιστα 
έκανε κριτική για την ερώτηση που έκανε προ ημερήσιας διάταξης για τα δικαστήρια 
ο κ. Μιχαηλίδης που σύρθηκαν 93 παιδιά στα δικαστήρια. Δηλ. από τα μπαράκια, τα 
καφενεία κλπ. πήγαν αυτά στο δικαστήριο; Δεν υποτιμούνται έτσι οι 
καταστηματάρχες; Γιατί να ανακαλέσω; Είπα ότι είπατε. 
 Πολύ σωστές οι επισημάνσεις που έκανε ο κ. Ορφανίδης. Είναι νέος δημ. 
σύμβουλος. Εάν τα έλεγα εγώ θα έλεγαν ότι εγώ τα έχω  με τους προηγούμενους 
Δημάρχους. Γιατί δεν τα προβλέψαμε αυτά που ανέφερε; Κε Ορφανίδη, πριν έρθει το 
θέμα στο Δ.Σ. συναντήθηκα με το μελετητικό γραφείο που κάνει τη μελέτη Γ.Π.Σ. 



  
και δεν μπορεί να γίνει άλλη τροπ/ση εκτός εάν διακοπεί αυτή. Η νέα τροπ/ση 
θα διαρκέσει 4 χρόνια. Δεν είναι εσπευσμένη η εισαγωγή του θέματος.  
 Η πόρτα του Δημαρχείου  είναι ανοικτή  από το  πρωί  έως το βράδυ. Σέβομαι 
τις απόψεις των φορέων αλλά το  πολιτικό  όργανο που αποφασίζει για την πόλη είναι 
το Δ.Σ. Μακάρι  να συμφωνούσε ο Ε.Σ.Β. με εμάς. Συντεχνιακά βλέπει το θέμα και 
καλά κάνει, ενώ εμείς το βλέπουμε πολιτικά. Δεσμευόμαστε ότι μόλις ολοκληρωθεί η 
τροπ/ση του ΓΠΣ θα ξεκινήσουμε αμέσως την νέα γιατί πρέπει να ρυθμιστούν μία 
σειρά θεμάτων που χρόνια ταλαιπωρούν τους συμπολίτες μας. 
 Όταν εφαρμόζουμε το πρόγραμμά μας δεν είναι προεκλογικά ρουσφέτια, είναι 
συνέπεια λόγων και έργων.  Οποιαδήποτε άλλη ερμηνεία έχει άλλους λόγους 
σκοπιμότητας και αντιπολιτευτικής τακτικής. 
 Πρόεδρος :Τριτολογίες. 
 Σοφιανίδης :Είπα απλά αφήστε τα παιδιά μας να παίξουν ελεύθερα και 
αμέριμνα. Δεν κατηγόρησα κανέναν καταστηματάρχη. Ήθελα να θίξω την κατάντια 
στην οποία θα περιέλθει ο πεζόδρομος εάν αντικατασταθούν τα εμπορικά κατ/ματα 
με αυτά υγειονομικού ενδιαφέροντος. 
 Πουλασουχίδης :Ο κάθε δικηγόρος μπορεί να έχει άλλη γνωμοδότηση. 
Αναφέρονται αποφ. δικαστηρίων χωρίς να μας τις γνωρίζει και λέει ότι ακυρώθηκαν 
όλες οι αποφάσεις του ΔΣ αλλά η δική μας όχι. Εάν θέλατε τη νομιμότητα θα λέγατε 
τροπ/με τον κανονισμό και όλες οι τροπ/σεις ή περιορισμοί που εισάγονται στις 
χρήσεις γης καταργούνται. Λέτε ότι πολιτικό όργανο είναι το Δ.Σ. και αποφασίζει, για 
ποιο πράγμα αφού δεν μπορεί να αποφασίζει για τις λειτουργίες της πόλης; 
 Ο κ. Καλαϊτζίδης ανέφερε  για την απόφαση του Δ.Σ. το 1995, επαναλαμβάνω  
ότι δεν τροποποιούμε αυτήν αλλά του 1996 που τροπ/σε αυτήν του 1995. Και το 
1995, επειδή είχα διαφωνίες για τον κανονισμό αποχώρησα. Το 1996 ήμουν στο ΔΣ 
και μίλησα. Αυτή η απόφαση δεν είναι σήμερα η οποία επιτρέπει σε κάποια κατ/ματα 
να λειτουργούν όπως μπουγατσατζίδικα, αναψυκτήρια  και άλλα ήπιας μορφής 
κατ/ματα. Αυτό που πάει να φέρει η σημερινή τροπ/ση είναι μπαράκια ή ζαχ/στεία με 
την ίδια έννοια. Γιατί δεν πάμε και στην Κυριώτισσα να κάνουμε τροπ/ση που 
καταστρατηγείται ο κανονισμός; 
 Αφού συμφωνούμε ότι είμαστε πολιτικό όργανο, αφού ο ΔΚΚ μας δίνει αυτή 
τη δυνατότητα αν έχουμε ουσιαστικούς λόγους να επιβάλλουμε τους περιορισμούς ας 
τους πούμε, εάν επικαλούμαστε τη νομιμότητα είναι επίφαση και προπέτασμα για να 
περάσουμε αυτά που θέλουμε τα οποία  προσωπικά δεν τα θέλουμε. 
 Ουσουλτζόγλου:Το ζήτημα δεν είναι τι κάνω εγώ ως αντιπολίτευση αλλά τι 
κάνετε εσείς, γιατί εσείς διοικείτε. Κάποιοι κρίθηκαν, κάποιοι θα κριθούν. Είπα και 
το ξαναλέω ότι είναι αξιοθρήνητη η πόλη η οποία κλείνει όργανα ψυχοκοινωνικής 
υποστήριξης  των νέων και των οικογενειών και  ανοίγει μπάρ. Επίσης ότι είσαστε 
εσωστρεφείς κι αν δεν είσαστε περιμένω να το αποδείξετε. Η ανοιχτή πόρτα δεν μου 
λέει τίποτα εάν δεν εισέρχονται οι σωστοί άνθρωποι. Με ενδιαφέρει το σήμερα και 
κυρίως το αύριο, μακάρι να σας ενδιέφερε κι εσάς. 
 Σιδηρόπουλος :Κρίνω αυτά που είπα ήταν υπέρ αρκετά και δεν χρειάζεται να 
πω τίποτα άλλο. 
 Ορφανίδης :Δεν αρκεί να εκφραζόμαστε ότι έχουμε σωστές θέσεις, το 
πρόβλημα είναι να υλοποιούνται κιόλας. Μπορεί να είμαι νέος δημ. σύμβουλος αλλά 
μετέχω στα κοινά πολλά χρόνια. Εάν πάρουμε μία τέτοια απόφαση ίσως να βλέπουμε 
κοντόφθαλμα όλοι μας. Θέλουμε άλλα 4 χρόνια για τη νέα μελέτη, εάν εμείς κάθε 
μήνα φέρνουμε τροπ/ση σχ. πόλης όταν θα γίνει αυτή δεν θα είναι υλοποιήσιμη και 
θα αχρηστευθεί. 
 Δήλωσε ο Ε.Σ.Β ότι είναι πρόθυμος να βοηθήσει, θα ζητούσα και από τους 
άλλους φορείς να βοηθήσουν και να περιμένουμε την ολοκλήρωση της μελέτης των 
χρήσεων γης και να πράξουμε ανάλογα. 
 Πρόεδρος :Έχουμε ένα συγκεκριμένο θέμα και η πρότασή σας αναβάλλει τη 
συζήτηση σήμερα. 



  
 Ορφανίδης :Αφού το θέτετε έτσι, προτείνω την αναβολή του θέματος λόγω 
του ότι εκπονείται μελέτη χρήσεων γης στον ιστό της πόλης. 
 Δελαβερίδης :Την απόφαση του 97 θα πρέπει να τροπ/σουμε αλλά δεν το 
σχολιάσατε όταν το ανέφερα στην δευτερολογία μου. Ούτε επίσης σχολιάσατε την 
αναφορά μου ότι εφόσον η 455/95 απόφαση ΔΣ περιόριζε κάποια κατ/ματα τότε και η 
σημερινή απόφαση με το ίδιο σκεπτικό θα είναι παράνομη αφού περιορίζει κι αυτή 
κάποιες κατηγορίες κατ/μάτων. Δεν καταλαβαίνετε τα πιο απλά πράγματα. 
 Δημούλα:Δεν δέχομαι εδώ προσβολές από συναδέλφους που μιλούν μόνο για 
να εντυπωσιάζουν χωρίς να υπάρχει ουσία. 
 Γαβρίδης :Όσο κι αν προσπαθήσατε κε Δήμαρχε δεν πείσατε κανέναν ότι 
φέρατε το θέμα σήμερα για λόγους ισοτιμίας και νομιμότητας. Αν ήταν έτσι θα 
περιμένατε να ολοκληρωθεί η μελέτη του σχ. πόλης για να δούμε συνολικά τις 
χρήσεις γης. Αναφέρεστε συνεχώς στην πλειοψηφία του 54% και σας το έχω ξαναπεί 
ότι αυτή είναι πρόσκαιρη, ευκαιριακή και συντεχνιακή και όπως λειτουργείτε πολύ 
γρήγορα θα εξανεμιστεί. 
 Δήμαρχος:Κε Γαβρίδη, δεν αναφέρθηκα στο 54% εσείς το λέτε. Ο 
προηγούμενος αρχηγός σας μου έλεγε ότι η κοινωνία με απορρίπτει και δεν πρόκειται 
να δω Δημαρχείο. Διαψεύστηκε όμως και διαψευστήκατε κι εσείς. Μην 
επαναλαμβάνετε τα ίδια. Εάν προσφέρουμε έργο θα μας τιμήσει και πάλι ο λαός. 
Συμπεριφερθείτε σε λογικά πλαίσια. 
 Κε Πουλασουχίδη, είναι πολιτικό όργανο το Δ.Σ. αλλά για να πάρει με τη 
σωστή διαδικασία τη σωστή απόφαση. Η μελέτη  έχει συγκεκριμένη διαδικασία. Την 
απόφαση του 97 που τροπ/σατε την 455/95 απόφαση αυτό τροποποιούμε. Τον 
κανονισμό δηλ. όπως ισχύει … 
 Πουλασουχίδης :Κε πρόεδρε γιατί δεν απαντά ο Δήμαρχος σ΄αυτά που 
ρωτάμε; 
 Πρόεδρος :Απαντά. Δεν είναι υποχρεωτικό να συμφωνείτε με τον Δήμαρχο. 
Δεν είναι τρόπος αυτός που αντιδράτε. Σας δόθηκε ο λόγος 3 φορές. Αν δεν απαντά 
θα κριθεί απ΄ αυτούς που θα κριθείτε κι εσείς. 
 Δήμαρχος:Η πόρτα του Δημαρχείου είναι ανοικτή για να δέχεται όλους τους 
ανθρώπους κι όχι μόνο τους σωστούς. Δεν είμαστε ικανοί να τους κρίνουμε. 
 Τροποποιούμε τον κανονισμό όπως ισχύει, με τις τροπ/σεις που έχουν γίνει. Η 
ΔΕ εισάγει το θέμα. Τη γνωμοδότηση Ζυγούρη δεν την γνωρίζαμε στη ΔΕ όταν 
πήραμε την πρώτη απόφαση. Στη διάρκεια μας κοιν/θηκε. Εάν την ξέραμε θα βάζαμε 
όλα τα κατ/ματα από την αρχή γιατί αποδεχόμαστε τη γνωμοδότηση, γιατί εγώ τα 
έλεγα αυτά  με άλλη ιδιότητα τότε. Δυστυχώς δεν εισακούσθηκα. Νόμιμος είναι ο 
τρόπος  που σας είπα και θα ξεκινήσουμε αφού ολοκληρωθεί η μελέτη του ΓΠΣ. 
 Κε Ορφανίδη, 5 χρόνια έχει που γίνεται η μελέτη ΓΠΣ γιατί κάποιοι ήθελαν 
να την καθυστερούν. Πέρσι τον Ιούνη ήρθε το θέμα για το Δ.Σ. κι επειδή είχε βγει η 
περιοχή Πρ. Ηλία ακατάλληλη κάποιοι δεν είχαν το θάρρος να τα φέρουν στο Δ.Σ. 
και το άφησαν. Εμείς το φέραμε και προχωρήσαμε την γ΄ φάση με τα θετικά ή τα 
αρνητικά. Μόνο δια της νομίμου οδού μπορείς να καθορίσεις πλαίσιο για τα κατ/ματα 
αυτά. 
 Επειδή το ΔΣ  εγκρίνει τις αποφάσεις της ΔΕ προτείνω να δίνονται άδειες σε 
όλα τα κατ/ματα. Το ΔΣ είναι το ανώτερο όργανο και μπορεί να το κάνει. Για να 
είμαστε σύμφωνοι μ’αυτά που λέμε και με τη γνωμοδότηση που αποδεχόμαστε. 
 Πουλασουχίδης :Διαδικαστικά, η πρόταση του Δημάρχου λέει να 
επιτρέπονται όλα τα κατ/ματα υγειον. ενδιαφέροντος στο εμπορικό κέντρο. Αυτό λέει 
και η αριθ. 455/95 απόφαση ΔΣ την οποία η εισήγηση της ΔΕ λέει να τροπ/σουμε. 
Την τροπ/με ή την αφήνουμε; 
 Πρόεδρος :Τροπ/με το συγκεκριμένο σημείο. Κατά τα λοιπά ισχύει ως έχει. 
 Δήμαρχος :Τροπ/με τον κανονισμό κατ/μάτων υγειον. Ενδιαφέροντος που 
ισχύει στο Δήμο και είναι η 455/95 απόφαση όπως τροπ/θηκε με την 393/96 απόφαση 



  
Δ.Σ. Αυτά εισηγούμαι. Απελευθερώνουμε όλα τα κατ/ματα στο εμπορικό κέντρο και 
στην Κοντογεωργάκη. 
 Πρόεδρος: Υπάρχει η πρόταση του κ. Γ. Ορφανίδη για αναβολή του θέματος. 
Συμφωνεί το σώμα; 

Υπέρ ψήφισαν 2 σύμβουλοι: Α. Δελαβερίδης, Γ. Ορφανίδης. 
Κατά ψήφισαν 18 σύμβουλοι: Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. 

Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – 
Πετρίδη, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. 
Τροχόπουλος, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. 
Χιονίδης, Γ. Μιχαηλίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν 6 σύμβουλοι: Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Μ. 
Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης. 
 Πρόεδρος: Κατά Πλειοψηφία συζητείται τώρα. Υπάρχουν οι προτάσεις των 
κ.κ. Κ. Πουλασουχίδη, Χ. Ουσουλτζόγλου και η εισήγηση της Δ.Ε. όπως ενισχύθηκε 
από την πρόταση του Δημάρχου.  

Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση των κ.κ. Κ. Πουλασουχίδη και Χ. 
Ουσουλτζόγλου; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 9 σύμβουλοι: 
Θ. Σιδηρόπουλος, Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. 
Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της Δ.Ε. και του Δημάρχου; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. 
Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 
Γ. Τροχόπουλος, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, 
Κ. Χιονίδης. 
 Κατά ψήφισε ο σύμβουλος Γ. Ορφανίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την με αριθ. 491/2003 απόφαση-εισήγηση της Δ.Ε. 
2.- Την με αριθ. 455/95 απόφασή του με την οποία εγκρίθηκε ο Κανονισμός 
χορήγησης αδειών σε κατ/ματα υγειονομικού ενδιαφέροντος και λειτουργίας 
πεζοδρόμων Δήμου Βέροιας. 
3.- Την με αριθ. 393/96 απόφασή του. 
4.- Τις απόψεις και προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει την τροπ/ση του κανονισμού χορήγησης αδειών σε καταστήματα 
υγειονομικού ενδιαφέροντος και λειτουργίας πεζοδρόμων Δήμου Βέροιας που 
εγκρίθηκε με την αριθ. 455/95 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας  όπως 
τροποποιήθηκε με την υπ΄αριθ. 393/96 όμοια του Δ.Σ., εγκρίνοντας τη χορήγηση 
αδειών ίδρυσης και λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος, στο 
πεζοδρομημένο εμπορικό κέντρο και στην οδό Κοντογεωργάκη, για καταστήματα 
καφέ-Μπαρ, καφετέριες, καφενεία, ζαχαροπλαστεία, ταβέρνες, εστιατόρια κ.λ.π. 
 Κατά τα λοιπά ισχύουν οι προηγούμενες αποφάσεις. 
 



  
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    494/ 2003 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 
 Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 

ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΚΕΧΑΓΙΟΓΛΟΥ Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Π. Ποταμόπουλος   
 Γ.  Μανακούλης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  28-7-2003 

Ο Δήμαρχος 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 

 


